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Takk, men vi føler i denne saken at dere må ta en befaring på området. To av våre naboers hus har fått 
bygget med flatt tak og kan ikke se at vår bolig vi bli noe vesentlig større enn disse. Dette er et boligfelt 
som er gammelt og det må/bør være lov til å kunne bygge/rehabilitere annen type/utforming av bolig på 
slike felt uten at dette skal bli avvist. Boligene er ikke verneverdig og nabo bebyggelsen har dere gitt ja til. 
At reguleringsplan bør opprettholdes forstår vi,men ikke der det alt er gitt dispensasjon i nabolaget 
tidligere i lignede saker. 

Håper dere kan ta en runde på denne saken på nytt og evt. komme på en befaring. 

Legger ved bilde av eiendommen det gjelder. Vi er nr. 7. 






